

Announcement



إعلان

Dear USTF Community

We would like to inform you that in continuation of the efforts made by the United Arab Emirates to protect public health, the economy and the gains made in response to the pandemic, two schools in Fujairah, namely Muhammad bin Hamad Al Sharqi Secondary School in Fujairah and Hamad bin Abdullah Al Sharqi Secondary School in Dibba, have been approved as centres for the second shot of the COVID-19 vaccine for all students and employers in educational institutions in Fujairah, for a period of two weeks, starting on Sunday, 7-2-2021 from 9 a.m. to 3 p.m..

You are kindly requested to take the vaccination as soon as possible to reach the targeted high rates of vaccinated members of the university.

Wishing you all the best

السادة أعضاء هيئة التدريس وأعضاء الهيئتين الإدارية والفنية والطلبة بجامعة العلوم والتقنية في الفجيرة المحترمين

نحيطكم علماً بأنه استكمالاً للجهود المبذولة من قبل دولة الإمارات العربية المتحدة للحماية للصحة العامة وللاقتصاد وللمكتسبات التي حققت بالتصدي للجائحة فقد تم اعتماد مدرستين في إمارة الفجيرة وهما مدرسة محمد بن حمد الشرقي للتعليم الثانوي بالفجيرة ومدرسة حمد بن عبد الله الشرقي للتعليم الثانوي بدبا كمركزين للتطعيم للجرعة الثانية للقاح كوفيد-19 لجميع منتسبي المؤسسات التعليمية في الإمارة وذلك لمدة اسبوعين ابتداءً من يوم الأحد الموافق 2021-2-7 من الساعة التاسعة صباحاً الى الثالثة عصراً.

ويرجى منكم الاسراع باتمام التطعيم للوصول الى المعدلات المرتفعة المستهدفة للمتطعمين من منتسبي الجامعة.

مع تمنياتنا بدوام السلامة والتوفيق

FORWARD TOGETHER

ننطق معاً

USTFujairah

USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

الإمارات
THE EMIRATES